



**ORTHODOX
ISRAEL
COALITION
MIZRACHI**

ON THE FRONTLINES FOR ISRAEL

ON THE FRONTLINES FOR ISRAEL

OIC – Mizrahi is a broad-based coalition led by slate sponsor Mizrahi Canada, that has represented the Religious Zionist community in the World Zionist Congress for over 120 years. Dedicated to the timeless values of the Torah and the centrality of the Land and State of Israel in Jewish life, we serve the entire Jewish people with educational programs and services in Israel and throughout the world.

Our Members include the major Orthodox Zionist Institutions in Canada and the United States: Mizrahi Canada, BMZD, Bnei Akiva Schools, AMIT, Orthodox Union, Yeshiva University, Rabbinical Council of America, National Council of Young Israel, Touro College, Torah MiTzion, Bnei Akiva, and other affiliate institutions.

The OIC Operates ON THE FRONTLINES in Every Aspect of Service to Israel and the Jewish People:

ON THE FRONTLINES DEFENDING ISRAEL

The Religious Zionist (dati leumi) community makes up a disproportionately large percentage of the fighting forces of the IDF relative to our percentage of the population and sadly, a disproportionately high number of the fallen soldiers since October 7th are from the Religious Zionist community as well. This commitment to Torah values together with IDF service is a defining value of our coalition.

ON THE FRONTLINES FOSTERING JEWISH UNITY

At a time of dangerous polarization and extremism, OIC - Mizrahi representatives are **on the frontlines** working to build bridges and unity within the WZO, standing for Torah values with darchei noam, working to avoid polarization and build consensus at a time when the very existence of Israel and the Jewish people is threatened.

ON THE FRONTLINES STRENGTHENING GLOBAL JEWISH EDUCATION AND TORAH INSTITUTIONS

Our work **on the frontlines** of Jewish and Israel Education includes strengthening the gap year experience for thousands of participants annually as a transformative year of leadership; supporting Yeshivot and Seminaries educationally and financially; and sending hundreds of Shlichim to college campuses, schools and communities across the world.

ON THE FRONTLINES OF THE GLOBAL BATTLE AGAINST ANTISEMITISM

Since October 7th we have seen an unprecedented outburst of antisemitism across the globe aiming to delegitimize and destroy Israel and spread hatred of Jews. We are actively supporting education and activism **on the frontlines** to strengthen the unbreakable link between Judaism and the Land and State of Israel.

ON THE FRONTLINES BUILDING COMMUNITIES ACROSS ISRAEL

Our coalition is **on the frontlines** leading the development of border and peripheral Israeli communities as well as rehabilitating the war-affected Regions of the Gaza Envelope and Northern Israel.

ON THE FRONTLINES OF JEWISH DESTINY, WITH YOUR HELP

Since October 7th 2023, hundreds of thousands of IDF soldiers were issued a "Tzav Shmoneh" (emergency call-up) to fight in the war. The extended Jewish community has likewise been issued our "Tzav Shmoneh". The religious Zionist movement has consistently answered the call through our steadfast dedication to Eretz Yisrael, Torat Yisrael and Am Yisrael.

Join the OIC-MIZRACHI on the frontlines by voting SLATE #3 in the WZO election and ensure that the work we do can continue to build a stronger and safer Israel.



WWW.VOTEIOC.CA



**ORTHODOX
ISRAEL
COALITION
MIZRACHI**

EN PREMIÈRE LIGNE POUR ISRAËL

EN PREMIÈRE LIGNE POUR ISRAËL

OIC – Mizrachi est une vaste coalition dirigée par Mizrachi Canada, commanditaire principal, qui représente la communauté sioniste religieuse au Congrès sioniste mondial depuis plus de 120 ans. Dévoués aux valeurs intemporelles de la Torah et au rôle central de la Terre et de l'État d'Israël dans la vie juive, nous servons l'ensemble du peuple juif avec des programmes et des services éducatifs en Israël et dans le monde entier.

Nous comptons parmi nos membres les principales institutions sionistes orthodoxes du Canada et des États-Unis:

Mizrachi Canada, le BMZD, les écoles Bnei Akiva, l'AMIT, l'Union orthodoxe, l'Université Yeshiva, le Conseil rabbinique d'Amérique, le Conseil national du Jeune Israël, le Collège Touro, Torah MiTzion, Bnei Akiva et d'autres institutions affiliées.

L'OIC est en première ligne dans tous les aspects du service rendu à Israël et au peuple juif :

EN PREMIÈRE LIGNE DÉFENDRE ISRAËL

La communauté sioniste religieuse (dati leumi) représente un pourcentage disproportionné des forces combattantes de Tsahal par rapport à notre part de la population. Malheureusement, un nombre disproportionné de soldats tombés au combat depuis le 7 octobre sont également issus de cette communauté. Cet engagement envers les valeurs de la Torah, associé au service au sein de Tsahal, est une valeur fondamentale de notre coalition.

EN PREMIÈRE LIGNE FAVORISER L'UNITÉ JUIVE

À une époque de polarisation et d'extrémisme dangereux, les représentants de l'OIC - Mizrachi sont **en première ligne**, œuvrant à la construction de ponts et à l'unité au sein de l'OSM, défendant les valeurs de la Torah avec darchei noam, s'efforçant d'éviter la polarisation et de forger un consensus à un moment où l'existence même d'Israël et du peuple juif est menacée.

EN PREMIÈRE LIGNE POUR RENFORCER L'ÉDUCATION JUIVE ET LES INSTITUTIONS DE LA TORAH DANS LE MONDE

Notre travail en première ligne pour l'éducation juive et israélienne comprend le renforcement de l'expérience de l'année sabbatique pour des milliers de participants chaque année, une année transformatrice de leadership ; le soutien pédagogique et financier des yeshivottes et des séminaires ; et l'envoi de centaines de Shlichim sur les campus universitaires, dans les écoles et auprès des communautés du monde entier.

EN PREMIÈRE LIGNE DE LA LUTTE MONDIALE CONTRE

Depuis le 7 octobre, nous assistons à une flambée d'antisémitisme sans précédent à travers le monde, visant à délégitimer et à détruire Israël et à propager la haine des Juifs. Nous soutenons activement l'éducation et le militantisme en première ligne pour renforcer le lien indissoluble entre le judaïsme, la terre et l'État d'Israël.

EN PREMIÈRE LIGNE CONSTRUIRE DES COMMUNAUTÉS À TRAVERS ISRAËL

Notre coalition est en première ligne pour le développement des communautés israéliennes frontalières et périphériques, ainsi que pour la réhabilitation des régions touchées par la guerre, dans l'enveloppe de Gaza et le nord d'Israël.

EN PREMIÈRE LIGNE POUR LE DESTIN JUIF, AVEC VOTRE AIDE

Depuis le 7 octobre 2023, des centaines de milliers de soldats de Tsahal ont reçu un « Tzav Shmoneh » (appel d'urgence) pour combattre. La communauté juive au sens large a également reçu notre « Tzav Shmoneh ». Le mouvement sioniste religieux a toujours répondu à cet appel grâce à son dévouement indéfectible à Eretz Israël, Torat Israël et Am Israël.

Rejoignez l'OIC-MIZRACHI en première ligne en votant pour la liste n°3 aux élections de l'OSM et veillez à ce que notre travail continue de construire un Israël plus fort et plus sûr.



WWW.VOTEOIC.CA



**ORTHODOX
ISRAEL
COALITION
MIZRACHI**

ON THE FRONTLINES FOR ISRAEL

ON THE FRONTLINES FOR ISRAEL

Rabbi Seth Grauer

Yossi Salmon

Sarena Koschitzky

Rivky Nathanson

Alan Simon

Aviva Lichtenstein

Liann Granovsky

Rabbi Daniel Korobkin

Rabbi Zolly Claman

Rabbi Glenn Black

Rabbi Idan Scher

Tova Garber

Rabbi Sam Taylor

Racheli Spiegel

Hilla Shields

Gabi Shull

Yannai Segal

Rebecca Herzig

Emmy Rosenbaum Wasserman

Josh Salmon



WWW.VOTEIOC.CA